

香港管弦樂團 Hong Kong Philharmonic Orchestra





何鴻毅家族基金 作曲家計劃 The Robert H. N. Ho Family Foundation Composers Scheme 2019/20

截止報名日期 Application Deadline

16 SEP 2019

贊助 Sponsor



何鴻毅家族基金 THE ROBERT H. N. HO FAMILY FOUNDATION

詳情 Details

hkphil.org/composersscheme

查詢 Enquiries

2312 6103

composersscheme@hkphil.org



## 何鴻毅家族基金作曲家計劃2019/20 The Robert H. N. Ho Family Foundation

Composers Scheme 2019/20

香港管弦樂團的「何鴻毅家族基金作曲家計劃」旨在為新晉作曲人才提供創作平台,於自己的城市為亞洲其中一個最前列的樂團寫作交響樂作品。本計劃將揀選四至六位作曲家,港樂將於 2020 年 3 月的公開工作坊演奏他們的作品,每首作品長度為 3-4 分鐘。貝蕾爾將擔任 2019/20 的客席作曲家,指導入選計劃的參加者。每位入選的作曲家將獲得港幣 5,000 元資助。

每屆最優秀的作曲家將獲港樂委約,新作品將於港樂 音樂會中作首演。

甄選過程中,評審會根據各參加者提交的資料及過往 作品,評估並選出具有潛質創作當代古典音樂的作曲 家參與計劃。 The Hong Kong Philharmonic Orchestra is honoured to present The Robert H. N. Ho Family Foundation Composers Scheme. This Scheme provides a platform for emerging composers to deepen their experience in orchestral writing and have their works performed by one of Asia's foremost orchestras in their home city. Between four and six selected composers will have the opportunity to present an orchestral work of between three and four minutes' duration with the HK Phil, at a public workshop in March 2020. Composer Charlotte Bray will be the 2019/20 guest composer guiding emerging composers in the Scheme. Each of the selected composers will receive a bursary of HK\$5,000.

Each year an outstanding composer will be commissioned to write a new work for the HK Phil.

The selection will be made on the basis of demonstrated potential and composing ability.

## 計劃詳情 Scheme Details

NOV – DEC 簡介會及工作坊

2019 Information Day and Workshop\*

JAN提交作品 Score Submission2020配器制定 Orchestration

3333 - 4331 - timp+2 - harp - strings

1 MAR 與港樂進行公開工作坊排練

2020 Public Working Session and Showcase with the HK Phil\*

(\* 入選的作曲家必須出席 Selected composers are required to attend these events)



2019/20 客席作曲家 Guest Composer 貝蕾爾 Charlotte Bray

## 報名方法 Submission

請於2019年9月16日(星期一)中午12時前將已填妥的申請表格及以下所需的文件,電郵至composersscheme@hkphil.org。文件只接受PDF格式,附件總容量不大於10mb。如超過容量上限,申請者可提供下載連結。申請表可於hkphil.org/composersscheme下載。

- 1 香港永久性居民身份證副本
- 2 履歷表(A4 大小,內容不多於兩頁)
- 3 兩首過往作品的樂譜及樂曲簡介,並提供作品的 錄音或聲音檔案的URL 鏈結
- 4 對此計劃的期望 (100-200字)
- 5 推薦信(如適用,請要求諮詢人在截止日期 2019年9月16日前,直接電郵推薦信至 composersscheme@hkphil.org)

Please submit completed application form and required documents via email to composersscheme@hkphil.org by the application deadline of 12:00 noon 16 September 2019 (Monday). All documents should be in PDF format, total attachment size should not exceed 10mb. If the file size is too large, please provide URL links in the application. Application form is available on hkphil.org/composersscheme.

- 1 A copy of Hong Kong Permanent Identity Card
- 2 CV (up to 2 pages of A4)
- 3 Scores of two works with programme notes and URL links to their recordings/sound files
- 4 A statement outlining your expectation of the Scheme (100-200 words)
- 5 Reference letter(s) (optional, to be submitted by referee(s) directly via email to composersscheme@hkphil.org on or before the application deadline of 16 September 2019)

## 報名須知 Application Notes

港樂將於2019年10月31日或之前,以電子郵件通知入選者。如未能提供所有資料,港樂將不予考慮有關申請。所有申請者的個人資料只作是次報名、統計、日後聯絡及宣傳香港管弦樂團活動之用,而填寫報名表格亦屬自願性質。港樂保留修改申請資格的權利。如有爭議,港樂保留最終決定權。 Selected composers will be notified via email on or before 31 October 2019. The HK Phil will not consider any incomplete application. The personal data provided will only be used by the HK Phil for processing your application and will be held for statistics, correspondence and publicity purposes. The filling of application form is voluntary. The HK Phil reserves the right to amend the application criteria as deemed necessary. The HK Phil reserves all rights of final arbitration in case of any dispute.